
 

 

                Ljubljana,  5. 7. 2024 
 

ZAPISNIK 
 
11. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 12. 
6. 2024 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 19:00 do 
21:00 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Ivan Koncut, Gašper Krivec, Matic Ivančič, Patrik Riboli in 

Maja Pohar Perme  
Odsotni:  Rok Trampuž 
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Dogovori o delu s sodelavci BZS (D. Bajuk, M. Šrekl) 

4. I Feel Slovenia Li-Ning open 2024 turnir - poročilo (M. Šrekl) 

5. Registracije novih igralcev (M. Šrekl, M. Ivančič) 

6. Informacijski sistem BZS (P. Riboli) 

7. Razno 
 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

Na začetku je predsednik predstavil dogajanje od pretekle seje. Sklepi pretekle seje so bili 
realizirani, pripravljeni so pristopni obrazci za klube, ki se bodo začeli vpisovati v BZS. Iz strani 
MGTŠ je bila poslana odločba o sredstvih za leto 2024, ravno tako je bila podpisana pogodba. 
Trenutno se še čaka na pogodbo za Nacionalne panožne športne šole. Korespondenčno je bilo 
odločeno, da se Mednarodni mladinski turnir organizira na Mirni, Future series turnir pa v 
Ljubljani na Dolgem mostu. Člani so se pogovarjali tudi o nagradah za včlanitve novih klubov.  
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje in korespondenčne seje. 
 
Sklep št. 2: 
UO je sprejel, da se klubi, ki nimajo mladinskih tekmovalcev, lahko včlanijo in plačajo B licenco 
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v višini 50,00 EUR. Vsak klub z B licenco bo ob včlanitvi 5-10 članov, ki se bodo udeležili vsaj 
enega turnirja, prejel 5 tub žog, za vsakih dodatnih 5 članov pa dodatne 3 tube. 
 
Sklep št. 3: 
Člani UO so se dogovorili, da se pripravijo spremembe Statuta skupščina.  UO pripravi predlog 
spremembe statuta do 31. 7. 2024, nato se bodo spremembe Statuta poslale klubom z 
možnostjo podajanja predlogov do 30. 8. 2024. 
 
Sklep št. 4: 
UO je sprejel, da bo redna letna skupščina 14. 9. 2024 na Mirni. 
 

2. Realizacija finančnega plana in odprti razpisi (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, podpisana je bila pogodba z Ministrstvom za 
gospodarstvo, turizem in šport, poslano je bilo tudi prvo poročilo in zahtevek za prvo izplačilo.  
Sredstva se pričakujejo konec junija. Ob prejemu sredstev Ministrstva se bodo poravnale vse 
obveznosti za nazaj.  

 

3. Dogovori o delu s sodelavci BZS (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal, da je bilo z Maticem Ivančičem dogovorjeno sodelovanje in plačilo za 
njegovo delo, ki bo plačano od 1. 1. 2024. Matic Ivančič bo skrbel za pripravo koledarja za nove 
sezone, priprava in urejanje razpisov ter prijav na turnirje za slovensko lestvico, izdajanje 
računov in priprava obračunov namesto klubov. Poleg tega se bo sodelovanje nadaljevalo z Evo 
Miklič, ki skrbi za Facebook in Instagram stran BZS, ter Tadejem Šemetom, kot koordinatorjem 
lige in za vodenje lestvice. Poleg tega pa so člani izpostavili težavo in predlog, da se Denisa 
Peshekhonov zaposli oz. da bi v novi sezoni delal samo za BZS.  

 

Sklep št. 5: 

Člani UO so potrdili, da Denis Peshekhonov od 1. 8. 2024 dela samo za Badmintonsko zvezo 
Slovenije. Do 15. 7. 2024 komisija v sestavi Gašper Krivec, Gašper Plestenjak in Matevž Šrekl 
pripravi pogodbo z opisom del za trenerja. 

 

4. I Feel Slovenia Li-Ning open 2024 turnir - poročilo (M. Šrekl) 

M. Šrekl je predstavil finančno poročilo turnirja I Feel Slovenia Li-Ning open 2024. Turnir je bil 
uspešno izveden, čaka se še na sredstva STO. Člani UO bodo prejeli natančno finančno poročilo. 

 

5. Registracije novih igralcev (M. Šrekl, M. Ivančič) 

Je bilo predstavljeno pri 1. točki. 
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6. Informacijski sistem BZS (P. Riboli) 

P. Riboli je predstavil težave, ki jih imamo pri trenutnem informacijskem sistemu. Največja 
težava je varnost in baze podatke, ki jih je potrebno ažurirati. Člani so se strinjali, da je potrebno 
razmišljati o prenovi sistema. 

 

Sklep št. 6: 

Člani so sprejeli, da P. Riboli pripravi predlog s konkretnim izračuni in časovnico kako bi bila 
lahko prenova izvedena.  

 

7. Razno 
7.1. BK Pišece liga 
Koordinator lige je o zadnjem dnevu lige podal naslednje poročilo: BK Pišece naj bi v nedeljo, 
26.5. ob 1am sporočili Denisu (Medvode) svojo odsotnost, meni kot organizatorju in 
koordinatorju pa so jo sporočili 9.36 oz. 1h24 min pred začetkom dvoboja (to so sicer storili 
šele na moje vprašanje, če pridejo oz. če informacija drži). Predlagam pa, da se TP spoštuje 
(6.10.8), saj v nasprotnem primeru težko ukrepamo tudi ob naslednjih podobnih primerih. 

 

Sklep št. 7: 

Člani so sprejeli, da se BK Pišece na podlagi Tekmovalnega pravilnika določi plačilo kazni. 

 

7.2. Tekmovalni sistem 

Maja Pohar Perme je predstavila spremembe v Tekmovalnem pravilniku, kjer se je dodal člen: 
1.13.    V kategorijah U11 in U13 se na turnirjih posameznikov in dvojic vse tekme odigrajo na 
dva dobljena seta do 15. V primeru rezultata 14:14 se igra podaljšek na dve točki razlike oz. do 
18. točke (maksimalen rezultat 18:17). Odmora med setom ni, se pa pri v primeru 3. seta 
zamenjata strani, ko prvi igralec doseže 8 točk. Na teh tekmovanjih je dajanje navodil igralcem 
dovoljeno le v odmorih med seti.  

 
V skladu s tem členom je rahlo spremenjen tudi člen 1.12, dodatno je sprememba (pojasnilo) 
še v členu 1.15 

 
 

7.3. Neudeležba na mednarodnih turnirjih 

Strokovni svet je izpostavil težavo, da igralci oz. njihovi skrbniki, ki se prijavljajo na 
mednarodne turnirje mnogokrat niso seznanjeni s stroški, ki nastanejo ob prijavi.  

 

Sklep št. 8: 

Člani UO so sprejeli, da se na vse dopise za prijavo na mednarodna tekmovanja doda pojasnilo, 
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da se s prijavo na mednarodno tekmovanje zaveže za plačilo nastalih stroškov, ki so nastali do 
same odjave (pri članih je mnogokrat vključena tudi kazen izdana iz strani Svetovne 
badmintonske zveze).  

 
7.4. Dopis BK Pišec 
BK Pišece so poslale različna vprašanja na katera se je že odgovorilo v preteklih sejah, bolj 
konkretno pa se bo odgovorilo njih osebno. 
 

7.5. Ekipno mladinsko prvenstvo 
V letošnjem koledarju še ni bilo vneseno ekipno mladinsko prvenstvo, tako da so člani 
predlagali datum izvedbe, ki bi štel še za šolsko leto 2023/24. 
 
Sklep št. 9: 
UO je sprejel, da se ekipno mladinsko prvenstvo za starostni kategoriji U13 in U19, organizira 
dne 29. 8. 2024 na Mirni. 
 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


